
 

Protokół Nr 3/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 7 kwietnia 2020 roku 

 

 

 

WAK.0012.2.3.2020 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w zdalnym trybie. Przewodnicząca  Agnieszka 

Powała, witając zaproszonych gości oraz członków komisji otworzyła posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

W wideo konferencji wzięli udział:  

Przewodniczący    

1. Agnieszka Powała     

Wiceprzewodniczący 

     2. Zenon Durka                                             

3.Izabela Kownacka     

Członkowie: 

4. Michał Kobrzyński     

5. Artur Stankiewicz  

6. Zenon Kuska                        

7. Jacek Szczepański     

8.Mariusz Śledziewski     

9.Tomasz Talarski                                   

Nieobecni członkowie komisji: 

1. Piotr Choroś, 

2. Aleksandra Bednarek. 

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Porządek  przyjęty został jednogłośnie – 9 głosów za, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących nie było. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji Komisji. 

 

Komisji przedłożone zostały do zaopiniowania projekty uchwał:  

 

- Rady Powiatu w Legionowie w sprawie składania wniosków o przyjęcie do 

publicznych szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 

Legionowski. 

 

Projekt w/w uchwały omówił Wicestarosta Konrad Michalski. 

Jest to uchwała, która umożliwia uczniom szkół dla których organem prowadzącym jest 



powiat legionowski aplikowanie do większej ilości szkół. W roku 2019 uczniowie mogli 

składać wnioski do maksymalnie trzech szkół, w tym roku będzie możliwość składania 

wniosków do więcej niż do trzech szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat 

legionowski. 

Wicestarosta powiedział, że nasz powiat jest we wspólnej bazie z m.st. Warszawa, 

powiatem wołomińskim,  powiatem piaseczyńskim i powiatem nowodworskim. 

Wicestarosta poprosił o przyjęcie w/w uchwały. 

Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała poinformowała, że otrzymała od Kierownika 

Referatu Edukacji informację na temat rekrutacji do szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Legionowski na rok szkolny 2020/2021. 

 

Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała poinformowała zebranych, że do wideo 

konferencji dołączyła radna Aleksandra Bednarek - radna potwierdziła swoją obecność. 

 

Przewodnicząca komisji  odczytała informację: 

Dyrektorzy szkół w porozumieniu z organem prowadzącym planują rekrutację do 

następującej liczby oddziałów: 

 LO im. M. Konopnickiej w Legionowie – 7 oddziałów 30 osobowych – 210 miejsc; 

 LO im. St. Lema w Stanisławowie I – 2 oddziały 24 osobowe – 48 miejsc; 

 Technikum w PZSP w Legionowie – 2 oddziały 32 osobowe – 64 miejsca; 

 Techniku w PZSP w Serocku – 2 oddziały 30 osobowe – 60 miejsc; 

 Szkoła Branżowa w PZSP w Legionowie – 2 oddziały 32 osobowe – 64 miejsca; 

 Szkoła Branżowa w PZSP w Serocku – 1 oddział 30 osobowy – 30 miejsc; 

 Oddział mistrzostwa sportowego (LO Konopnicka) – 1 oddział 30 osobowy (1/2 

oddziału p. siatkowa dziewcząt i ½ oddziału p. nożna chłopców) – ostateczna 

decyzja o utworzeniu tego oddziału jeszcze nie zapadła. 

 

Wicestarosta dodał, że w najbliższym czasie Zarząd wspólnie z dyrektorami placówek  

podejmie decyzje odnośnie utworzenia oddziału mistrzostwa sportowego. 

Na pytanie radnego Michała Kobrzyńskiego  kiedy konkretnie decyzja zostanie podjęta, 

Wicestarosta odpowiedział, że oczekuje na pismo Pani Dyrektor LO im. Konopnickiej oraz 

klubu sportowego, by wypowiedzieli się w tym temacie. Najpóźniej w przyszłym tygodniu 

Wicestarosta na posiedzeniu Zarządu Powiatu przedstawi temat utworzenia oddziału 

mistrzostwa sportowego. 

Radny Tomasz Talarski zapytał, co z innymi dyscyplinami sportu? 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, by dyskusję na ten temat przenieść do „wolnych 

wniosków”. 

W związku z przerwanym połączeniem z przewodniczącą komisji Agnieszką Powałą 

prowadzenie obrad objął  Wiceprzewodniczący Komisji Zenon Durka, który przystąpił do 

procedury głosowania odczytując kolejno nazwiska członków komisji, którzy mówili czy są 

za podjęciem uchwały: 

Tomasz Talarski - jestem za,                                  

Mariusz Śledziewski - jestem za, 

Aleksandra Bednarek - wstrzymują się, 

Marek Kuska - jestem za, 

Jacek Szczepański - jestem za, 

Zenon Durka - jestem za, 

Michał Kobrzyński - jestem za, 

Izabela Kownacka - jestem za,     

Artur Stankiewicz - jestem za, 

 

Wiceprzewodniczący komisji Zenon Durka stwierdził, że projekt uchwały zaopiniowany 

został stosunkiem głosów: 

 

8 głosów za, 1 głos wstrzymujący, głosów przeciwnych nie było. 

 



 

-  Rady Powiatu w Legionowie w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania stypendiów Starosty Legionowskiego dla uczniów szkół 

prowadzonych przez Powiat Legionowski - laureatów lub finalistów olimpiad oraz 

turniejów i ich wysokości, 

 

Projekt w/w uchwały omówił Wicestarosta Konrad Michalski. 

W związku z reformą systemu oświaty - przekształcenie szkół ponadgimnazjalnych w szkoły 

ponadpodstawowe i wygaszanie gimnazjów oraz w związku z rozporządzeniami Ministra 

Edukacji- rozszerzenie olimpiad przedmiotowych o olimpiady interdyscyplinarne, olimpiady 

z przedmiotów dodatkowych,  olimpiady tematyczne a także wprowadzenie turniejów 

związanych z przygotowaniem do podjęcia pracy zawodowej w szkołach branżowych, 

proponuje się przyjąć nową uchwałę (zgodnie z przedstawionym projektem), a nie zmieniać 

uchwałę dotychczas obowiązującą tj. uchwałę 119/XX/2008 z 28 maja 2008 roku.   

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag. 

Prowadzenie obrad objęła Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała. 

Przewodnicząca przystąpiła do procedury głosowania odczytując kolejno nazwiska 

członków komisji, którzy mówili czy są za podjęciem uchwały: 

Tomasz Talarski - jestem za,                                  

Mariusz Śledziewski - jestem za, 

Aleksandra Bednarek - jestem za, 

Marek Kuska - jestem za, 

Jacek Szczepański - jestem za, 

Zenon Durka - jestem za, 

Michał Kobrzyński - jestem za, 

Izabela Kownacka - jestem za,     

Artur Stankiewicz - jestem za, 

Agnieszka Powała - jestem za. 

 

Przewodnicząca komisji stwierdziła, że projekt uchwały zaopiniowany został stosunkiem 

głosów: 

10 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

- projekt uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 

106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia    2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

 Pani Katarzyna Rembelska, Skarbnik Powiatu poinformowała zebranych, że zmiany 

w planie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2020 r,. to przede wszystkim zwiększenie 

planu dochodów o kwotę 152.322,00 zł, oraz zwiększenie planu wydatków o kwotę 

282.699,55 zł. 

Powyższe zmiany skutkują zwiększeniem deficytu o kwotę 130.377,55 zł, który 

pokrywamy wolnymi środkami.  

Następnie Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany będące w kompetencji komisji. 

 

Przewodnicząca przystąpiła do procedury głosowania odczytując kolejno nazwiska 

członków komisji, którzy mówili czy są za podjęciem uchwały: 

Tomasz Talarski - jestem za,                                  

Mariusz Śledziewski - jestem za, 

Aleksandra Bednarek - jestem za, 

Marek Kuska - jestem za, 

Jacek Szczepański - jestem za, 

Zenon Durka - jestem za, 

Michał Kobrzyński - jestem za, 

Izabela Kownacka - jestem za,     

Artur Stankiewicz - jestem za, 



Agnieszka Powała - jestem za. 

Przewodnicząca komisji stwierdziła, że projekt uchwały zaopiniowany został stosunkiem 

głosów: 

10 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

Skarbnik Powiatu Katarzyna Rembelska poinformowała zebranych, że w uzasadnieniu do 

projektu uchwały - zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej (która przygotowywana 

była na sesję zaplanowaną na marzec) wskazane zostało, że uchwała obejmuje zmiany 

do 30 marca. Po sesji wprowadzona zostanie zmiana obejmująca zmiany w WPF na dzień 

9 kwietnia br. 

5. Wolne wnioski. 

Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała zwracając się do członków Zarządu Powiatu 

zapytał, jak szkoły radzą sobie ze zdalnym nauczaniem. Czy maja wystarczającą ilość 

komputerów i czy szkoły nie zgłaszają potrzeb? 

Wicestarosta Konrad Michalski powiedział, że wykroczy poza zakres pytania i  przedstawi 

szerszą informację na temat funkcjonowania szkół, dodając, że jest w stałym telefonicznym 

kontakcie z dyrektorami placówek. 

 

Powiatowy Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Serocku 

Placówka jest zabezpieczona w środki ochrony przed koronawirusem. Są maseczki, płyny 

dezynfekujące i rękawiczki, w dniu jutrzejszym dotrą do szkoły zamówione maseczki - 40  

sztuk. Szkoła nie funkcjonuje w normalnym trybie w związku z czym potrzeby są mniejsze.  

W szkole nie było przeprowadzane ozonowanie (ozonowanie odbyło się w PZSP w 

Legionowie na ul. Targowej i w LO w Legionowie), natomiast szkoła była sprzątana płynem 

antyseptycznym. 

Nauczanie zdalne zdaniem Pani Dyrektor funkcjonuje bardzo dobrze, tak samo dobrze 

działają zdalne posiedzenia Rady pedagogicznej. Odbyły się testy próbne z j. polskiego, 

matematyki i jęz. angielskiego, a w dniu dzisiejszym z geografii. 

 

Powiatowy Zespół Szkół i Placówek Specjalnych w Legionowie 

Placówka jest zabezpieczona w  płyny dezynfekujące i rękawiczki, brakuje maseczek. W 

szkole nie było ozonowania, natomiast szkoła posprzątana została tradycyjnymi metodami. 

Nauczyciele prowadza zdalne nauczanie, Rady pedagogiczne odbywają się poprzez wideo 

konferencje. 

Pani Dyrektor podkreśliła dobrą współpracą pomiędzy nauczycielami,  rodzicami oraz 

dziećmi, które musza być wspierane przez swoich opiekunów podczas zdalnego trybu 

nauczania. 

W próbnych egzaminach uczestniczyło 4 dzieci. 

Liceum Ogólnokształcące w Stanisławowie Pierwszym 

Brakuje płynów dezynfekujących, maseczek i rękawiczek, powiat zadba, by było ich pod 

dostatkiem. Na ten moment Pani Dyrektor pożyczyła ze szkoły podstawowej brakujących 

materiałów. 

Rady pedagogiczne  i nauczanie są prowadzone zdalnie. 

 

Liceum Ogólnokształcące im. M. Konopnickiej w Legionowie. 

Placówka jest zabezpieczona w środki ochrony przed koronawirusem. Są maseczki, płyny 

dezynfekujące i rękawiczki. Dodatkowo dostarczone zostaną maseczki. 

Szkoła była ozonowana. 

Trwają przygotowania do matur, odbyły się próbne matury, nauczanie zdalne odbywa się 

na bieżąco. 

Odbędzie się szkolenie dla nauczycieli z Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w trybie 

wideokonferencji. 

 

Powiatowy Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Legionowie 

Szkoła zabezpieczona jest w płyny, maseczki i rękawiczki. Odbyło się ozonowanie placówki. 



Prowadzone jest zdalne nauczanie, które przebiega bez zarzutu. 

Odbyły się próbne matury. 

 

Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Legionowie 

Placówka jest zabezpieczona w środki ochrony przed koronawirusem. Są maseczki, płyny 

dezynfekujące i rękawiczki. 

W chwili obecnej Poradnia nie przyjmuje klientów z zewnątrz. Jeśli ktoś potrzebuje 

orzeczenia, może złożyć wniosek (w oddzielonym pomieszczeniu) i ewentualnie odebrać 

dokumenty. Pracuje około 50% zespołu, by zminimalizować ryzyko zakażania. Od godz. 

9.00 do godz. 15.00 funkcjonuje dyżur, podczas którego pracownicy pedagogiczni 

odbierają telefony. 

Orzeczenia wydawane są na podstawie dokumentacji zgromadzonej w placówce, na okres 

nie dłuższy niż 1 rok. 

 

Następnie Wicestarosta Konrad Michalski poinformował zebranych, że w związku z tym, że  

gminy i powiaty mogą wnioskować o sfinansowanie zakupu laptopów, tabletów oraz 

dostępu do internetu dla uczniów, którzy nie posiadają sprzętu umożliwiającego im 

realizację zdalnych lekcji, nauczyciele złożyli wniosek o dofinansowanie w tym zakresie. 

Wysokość kwoty, o którą może wnioskować samorząd, powiązana jest z liczbą uczniów. 

Naszemu powiatowi przysługuje 80 tys. zł. 

Wicestarosta powiedział, że wniosek nie został jeszcze rozpatrzony. 

Po uzgodnieniu z dyrektorami placówek zakupione zostaną tablety, jedynie LO w 

Stanisławowie Pierwszym otrzyma 3 laptopy (2 dla uczniów i jeden dla nauczyciela). 

PZSP w Legionowie - 19 tabletów  20 tabletów, 

PZSP w Serocku - 19 tabletów, 

LO w Legionowie - 14 tabletów, 1 internet dla ucznia i jeden dla nauczyciela, 

Radny Mariusz Śledziewski zapytał, czy mamy wyłonionego wykonawcę. 

Wicestarosta wyjaśnił, że odstąpimy od zamówienia publicznego, na podstawie ustawy o 

Covid - 19. 

Radny Jacek Szczepański zapytał, czy znane są przypadki naruszenia kwarantanny przez 

uczniów naszych szkół? 

Wicestarosta odpowiedział, że nie miał takich zgłoszeń, z czego można wnioskować, że 

naruszenia kwarantanny przez naszych uczniów nie było. Wicestarosta dodał, że 

odpowiedzi udzieli na sesji. 

Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała zapytała jak przedstawia się pomoc 

psychologiczna dla uczniów i rodziców, bowiem jak wiadomo podczas  kwarantanny 

następuje wzmożona przemoc w rodzinie. Czy mamy wiedzę jak szkoły poradziły sobie z 

tym problemem i jak Poradnia Psychologiczno Pedagogiczna wesprze działania placówek w 

tym zakresie. 

Wicestarosta powiedział, że na sesji udzieli odpowiedzi na ten temat. 

Radny Tomasz Talarski zapytał czy zasadne jest utworzenie ogólnosportowej czy 

ogólnorozwojowej klasy, bowiem młodzież uprawia również inne sporty poza siatkówką czy 

piłką nożną. Może należałoby rozważyć utworzenie w przyszłości takiej klasy? 

Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała  odpowiedziała, że rozporządzenie nie pozwala 

na utworzenie klasy ogólnorozwojowej, musi być określony profil klasy. 

Przewodnicząca zapytała, czy Zarząd Powiatu wydał wytyczne co do arkuszy 

organizacyjnych? Czy będą czynione jakieś oszczędności, czy będą zmniejszenia etatów? 

Czy szkoły pozostaną na takim samym poziomie. 

Wicestarosta odpowiedział, że Zarząd nie wydał wytycznych. Szkoły przygotowują arkusze 

organizacyjne, które będą analizowane przez Zarząd. 

Przewodnicząca komisji zapytała jak funkcjonuje Dom Dziecka w Chotomowie, czy sobie 

radzą? 

Wicestarosta odpowiedział, że dowie się czy Dom Dziecka w Chotomowie niczego nie 

potrzebuje, dodając, że Zarząd ma na uwadze zabezpieczenie naszych placówek w 

niezbędne materiały i środki. 



Przewodnicząca komisji poprosiła, by Zarząd zabezpieczył nasze placówki w płyny, 

maseczki i rękawiczki, zaś  radny Michał Kobrzyński jeszcze raz poprosił by Zarząd pochylił 

się nad potrzebami DPS „Kombatant” w Legionowie. 

Członek Zarządu Artur Stankiewicz powiedział, że sytuacja naszych placówek jest na 

bieżąco monitorowana, powiat jest w kontakcie z odpowiednimi podmiotami w kwestii 

zabezpieczenia powiatu w płyny, maseczki czy rękawiczki i z pewnością DPS „Kombatant” 

będzie zabezpieczony. 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

 Do protokołu Nr 2/2020 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu                                

21 stycznia 2020 roku, który otrzymali wszyscy członkowie komisji nie zgłoszono uwag, 

w  związku z czym Przewodnicząca komisji przystąpiła do procedury głosowania 

odczytując kolejno nazwiska członków komisji, którzy mówili, czy są za przyjęciem 

protokołu. 

Tomasz Talarski - jestem za,                                  

Mariusz Śledziewski - jestem za, 

Aleksandra Bednarek - wstrzymują się, 

Marek Kuska - jestem za, 

Jacek Szczepański - jestem za, 

Zenon Durka - jestem za, 

Michał Kobrzyński - jestem za, 

Izabela Kownacka - jestem za,     

Artur Stankiewicz - jestem za, 

 

Przewodnicząca komisji stwierdziła, że protokół został przyjęty stosunkiem głosów. 

 

9 głosów za,   1 głos  wstrzymujący,  głosów  przeciwnych nie było. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zamknęła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Powała. 

 

         Przewodnicząca 

        Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

         Agnieszka Powała 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Storm 


